
SOALAN NO: 397

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEENAM 
PARLIMEN KETIGA BELAS

PERTANYAAN 
DARI PAD A  
KAWASAN

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN 
DEWAN RAKYAT MALAYSIA

BERTULIS
YB DATUK SAPAWI BIN HAJI AHMAD WASALI 
SIPITANG

SOALAN:

YB  DATUK SAPAWI BIN HAJI AHMAD WASALI minta MENTERI 
KER JA  RAYA menyatakan langkah dan tindakan yang diambil bagi 
meminimumkan kerosakan jalan raya sedia ada, ekoran pembinaan 
projek Lebuh Raya Pan Borneo, termasuk pendekatan dari segi 
menjamin keselamatan pengguna jalan raya.



JAWAPAN:

Tuan Yang Di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, susun atur kerja pembinaan bagi 
Projek Lebuhraya Pan Borneo telah dirangka sebaiknya bagi 
mengurangkan kesan kerosakan terhadap jalan sedia. Ini juga termasuk 
pematuhan kepada Pelan Pengurusan Trafik (Traffic Management Plan- 

TMP), Akta Kilang dan Jentera 1967, Akta Keselamatan dan Kesihatan 
Pekerjaan 1994 dan Garis Panduan Keselamatan dan Kesihatan 
Pekerjaan Awam di Tapak Bina Tahun 2007 bagi menjamin 
keselamatan pengguna dan pekerja.

Sekian, terima kasih.


